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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem használhatja Győr nevét a győri piacosok 
érdekképviseleti szervezete?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megújult a győri vásárcsarnok, a piacosok és a vásárlók is birtokba vették az épületet. Érdekeik 
védelmében összefognának a győri kofák, hogy zökkenőmentesen, kevesebb probléma mentén 
működjenek a piaci árusok, de az önkormányzat hátráltatja ezt a folyamatot.

A nagyrészt könnyen orvosolható surlódások megoldására – úgy egymás között, de a piacosok és a 
szolgáltató között is – jönne létre most egy érdekvédelmi szervezet, a Győri Kofa Érdekvédelmi 
Szövetség. A különféle viták közös megoldása mellett alapvető cél, hogy visszataláljanak a győriek 
a diszkontokból, nagyáruházakból a piacra. A szövetségben jelenleg minden árusítási területről 
(tehát a nagyobb zöldségesek, őstermelők, ruhaárusok, hentesek, büfések, stb.) vannak emberek, és 
a cél az, hogy a szervezet bejegyzése után bővítség a tagok körét.

A bejegyzés alatt álló Kofaszövetség előtt azonban egyelőre egy komoly akadály tornyosul: a 
szervezet nem kapta meg ugyanis az engedélyt a „Győr” néve használatára a polgármesteri 
hivataltól.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Miért utasította vissza az önkormányzat, miért nem használhatja Győr nevét a győri piacosok 
érdekképviseleti szervezete, mikor a győri embereket, őstermelőket, árusokat, ezáltal a győri 
vásárlókat is szolgálná?

2.Lehetséges –e ilyen és hasonló szankciókat hozni Magyarország területén?

3.Mennyire fontos, hogy a helyi embereket, helyi gazdákat támogassa, az itt élők identitástudatát 



erősítse a helyi önkormányzat?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. december 02.
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